
A Dream Wedding, Uniquely  Yours

匠心铸造  梦幻婚礼



永恒浪漫和优雅气派缔造如梦似幻的婚礼。

雅致的场地、个性化的体验及诚挚的服务，

我们专业的婚礼团队都将让您的梦想婚礼

幻化成真。

您的梦幻婚礼

Dream weddings are inspired by timeless
romance and elegance. Conrad Shanghai
provides glamorous venues, bespoke
experiences and personalized service to
craft unforgettable moments and complete
the realization of your dreams.

Yo u r  D r e a m
We d d i n g
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雅致场地

Conrad Shanghai is located at the East Nanjing Road, easily accessible by metro railway.
Be it the majestic ballrooms, exclusive restaurants or the glamorous Asador Terrace,
all venues are specially equipped to create everlasting and meaningful memories.

上海康莱德酒店位于南京东路，紧邻地铁枢纽。

无论是气派的宴会厅、

迷人的餐厅，或是欧赛朵露台，

您的梦想盛典，

容许我们为您与爱侣量身定制，

铸造永志难忘的美好回忆。

S o p h i s t i c a t e d  Ve n u e s
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康莱德婚礼场地及设施
Conrad Wedding Facilities

场地
Venues

位置
Location

面积(平方米)
Size (sqm)

尺寸(米)
Dimensions (m)

层高(米)
Height (m)

风格
Style

场地容量(人)
Capacity (pax)

康莱德宴会厅
Conrad Ballroom

宴会厅前厅
Ballroom Foyer

小宴会厅
Junior Ballroom

 
会议室4

Meeting Room 4
 

新娘房
Bride Room

9/F

9/F

9/F

9/F

9/F

8/F

L/F

L/F

864

389

159

206

41

499

240

979

-

47x15

11x15

23x11

-

-

27x9

-

5

5

2.5

3

3

-

3

-

欧赛朵阳光花园
Asador Garden House

欧赛朵露台
Asador Terrace

尚呈中式宴会厅
Enclave Eight 

Chinese Banquet Hall

330

200

/

150

80

60

60

30

100

60

圆桌 | Round Table

鸡尾酒式 | Reception

咖啡茶歇 | Coffee & Snack

圆桌 | Round Table

长桌 | Long Table

鸡尾酒式 | Reception

圆桌 | Round Table

长桌 | Long Table

圆桌 | Round Table

长桌 | Long Table

康莱德宴会厅
气派优雅的康莱德宴会厅为无柱式设计，拥有38平方米LED屏幕、先进的音响系统和高速互联网，坐享
南京东路的壮丽景色。同时，宴会厅连接豪华的新娘房，配以私人接待室和贵宾室，为婚礼提供个性化

的私密空间。场地也可灵活分割成四个独立大厅，承接不同规模的婚礼活动。

Conrad Ballroom
With a spectacular view of the East Nanjing Road, the Conrad Ballroom is a pillar-less space equipped
with a 38-square-metre LED screen, advanced audio system and high-speed Internet. The ballroom is also
connected with a luxurious bride room, a private reception room and VIP room for weddings. The venue can also
be divided into four separate halls to accommodate weddings of different size and format.



尚呈中式宴会厅
Enclave Eight Chinese Banquet Hall

欧赛朵阳光花园及露台
Asador Restaurant and Terrace



欢飨盛宴
我们专业的大厨团队精心设计多款奢华精致的婚宴菜单。

无论是中式、西式或是创意菜单，我们都将按照您的饮食

喜好设计个性化菜单，精心为您和来宾带来难忘的美妙盛宴。

C u l i n a r y  I n d u l g e n c e
Our professional culinary team has created sophisticated culinary experiences with
enticing menu offerings. Whatever your preferences, we are ready to take you on an
exquisite culinary journey - Chinese, Western or a fusion menu, we are at your service
to curate personalized menus that make your special day unforgettable.



Indulge in a timeless romance setting throughout your wedding journey. From floral arrangement,
venue decoration, dessert table, cake design, banquet menu, wedding room decoration, to your
first newly-wed breakfast, our wedding butler, service leaders, chefs and florist teams are dedicated
to make your dream come to life.

匠心定制
与爱侣享受整个婚礼的过程，尽情沉浸在永恒的浪漫之旅。

您对婚礼的所有憧憬和想象，从鲜花装饰、场地布置、甜品桌、蛋糕设计、美馔佳酿、婚房安排，

到新婚的第一顿甜蜜早餐，酒店的婚礼管家、大厨、服务及花艺师团队将全程提供个性化服务，

每一处细节都为您精心筹办，塑造每一个珍贵瞬间。

Pe r s o n a l i z e d  S e r v i c e



R o m a n t i c  S t a y

浪漫入住
放飞您对梦想婚礼的想象，让浪漫在您的婚礼套房中甜蜜延续。别致的主题欢迎礼、个性化浴袍

和枕套套装、次日房内早餐、延迟退房等——我们都将细致准备，让您与爱侣轻松开启人生旅程

的全新篇章。

Treasure the continued romance of your dream wedding as we create a restful and rejuvenating
suite escape for you and your loved one. Exclusive wedding amenities, personalized bathrobe
and pillowcase sets, in-room breakfast, late check out and more - we have thought of it all for you
to embark on a new chapter of life journey.



甜蜜绵延
举办康莱德婚礼，赚取希尔顿荣誉客会活动策划人积分，兑换浪漫写意的蜜月入住。

无论是您憧憬已久的美丽岛屿，充满魅力的文化之城，还是您梦想中的世外桃源；

当地的希尔顿集团旗下酒店都将悉心照料每个细节，为您的蜜月创造值得珍藏一生的美好回忆。

S w e e t  E s c a p e
Earn points from the event bonus program for a honeymoon escape in a unique Hilton
destination to make your dream come alive. Pick any one of our sister properties across
the globe and luxuriate in newly wedded bliss in a beautiful island, a poetic cultural village,
or a glamorous city of your choice.



上海市南京东路789号, 200001 | 电话 86 21 3318 9999 - 8030
789 East Nanjing Road, Shanghai, 200001, China | Tel 86 21 3318 9999 - 8030

conrad.hilton.com.cn/shanghai


